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                                                          ZAPISNIK 

SA  14. SJEDNICE VMO BULEVARD 
 

14. sjednica VMO Bulevard održana je 24.07.2020. s početkom u 17:00 sati u 
prostorijama MO Bulevard, Šet.I.G.Kovačića 14. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Darinko Papić, predsjednik 
- Darko Brusić, potpredsjednik,  
- Mirjana Banić članica, 
- Henriet Bilandžić, članica, 
- Virna Škoda-Šaprić, članica, 
- Marjan Srdoč, tajnik. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 
1. Nastavak aktivnosti na implementaciji umjetnog tunela kao projektnog  

rješenja na području MO Bulevard - u projektu proširenja željezničke 
infrastrukture: izgradnje drugog kolosijeka, modernizacije i obnove na dionici 
željezničke pruge Škrljevo-Rijeka-Jurdani. 

  2.  Razno. 
 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno bez primjedbi. 
 
AD 1 
Predsjednik Darinko Papić podsjetio je na dosadašnje aktivnosti Vijeća uz zahtjev 
Vijeća za implementaciju umjetnog tunela na području MO Bulevard (u projektnoj 
dokumentaciji proširenja željezničke infrastrukture izgradnje drugog kolosjeka, 
modernizacije i obnove na dionici željezničke pruge Škrljevo-Rijeka-Jurdani) kao 
objektivno jedinog projektnog rješenja koje građanima oko trase pruge (obostrano 
po 100 metara oko pruge) osigurava  zaštitu od zagađenja bukom, svjetlom, itd., 
nasuprot postojećem projektnom rješenju IGH-HŽ uporabe bukobrana koje je zbog 
konfiguracije terene MO Bulevard, koncentracije i blizine zgrada oko pruge i već 
postojeće količine zagađenja bukom, svjetlom, zagađenim zrakom, itd. potpuno 
neadekvatno i nefunkcionalno. 
Nadalje predložio je da se u cilju  mogućnosti daljnjeg kvalitetnog  rada Vijeća i 
kvalitetnog informiranja građana zatraži od strane nadležnog OGU za urbanizam, ekologiju, 
razvoj i gospodarenje zemljištem Grada Rijeke obrazloženje njihovih aktivnosti u tom 



predmetu uključujući stav o vrijednoj i  višestruko iskoristivoj površini ravnog krova tunela  
koja bi nastala prihvaćanjem  projektnog zahtjeva/prijedloga Vijeća MO Bulevard – kao 
značajne javne i privatne dodatne vrijednosti  za sve buduće gradske urbane funkcije i 
sadržaje  kao i mogućnosti povezivanje okolnim zemljišta oko pruge i njihovoj revalorizaciji. 
Zaključak: 
• Prijedlog je jednoglasno usvojen.   
 
AD 2 
Zaključak: 

• Pod točkom razno nije bilo dodatnih prijedloga i primjedbi. 
 
 
Sjednica je završila u 21 sat. 
 
 
Zapisničar-referent za mjesnu samoupravu                       Predsjednik VMO 
VMO Bulevard                                                                 VMO Bulevard 
Marjan Srdoč                                                                            Darinko Papić 
 
 
 
 
 


